

Crossing Europe 2025

Von **29. April bis 4. Mai** wird Linz zum **22. Mal** zum europäischen Kino-Hotspot: **[@crossingeurope] Filmfestival** lädt **neue Stimmen sowie etablierte Filmgrößen** mit aktuellen Arbeiten in die Landeshauptstadt. Rund **130 Spiel-, Dokumentar- und Kurzfilme**, darunter auch zahlreiche Beiträge mit Oberösterreichbezug, präsentieren die unkonventionellen, mutigen und künstlerisch ambitionierten Blickwinkel junger und aufstrebender europäischer Filmemacher*innen.

🎬 Crossing Europe Filmfestival Linz: 29. April – 4. Mai 2025 🎬

🗄️ Programm ab 17. April → crossingeurope.at

🎫 Tickets ab 22. April erhältlich

#CE25 #crossingeurope #filmfestivallinz #europeanfilms

Crossing Europe 2025

From **29 April to 4 May**, Linz will turn into a European hot spot of cinema for the 22nd time: **[@crossingeurope] Film Festival** invites **new voices as well as established important figures of film** to bring their recent works to the provincial capital. Around **130 feature, documentary, and short films**, including numerous contributions with a connection to Upper Austria, will present the unconventional, courageous and artistically ambitious perspectives of young and upcoming European filmmakers.

🎬 Crossing Europe Film Festival Linz: 29 April – 4 May 2025 🎬

🗄️ Program online from 17 April → crossingeurope.at/en

🎫 Tickets available from 22 April

#CE25 #crossingeurope #filmfestivallinz #europeanfilms